
Zápis ze zasedání Ekonomické komise dne 6.1. 2023, 10:00 hod., online

Přítomni: Karina Rejchrtová, Pavel Szobi, Šimon Charvát

Omluveni: Jakub Končelík

Hosté: Ondřej Blažek, Hana Pokorná

1. Schválení návrhu programu

Jako první bodu programu komise přistoupila ke schválení programu zasedání.

Program zasedání byl schválen.

Pro:  3 (Šimon Charvát, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

2. Prodloužení nájmu v Pekařské 10

Ondřej blažek objasnil, že prodloužení nájmu v Pekařské 10 předjednávali už na

podzim loňského roku, ale ještě se čekalo, jak to bude vypadat s Jinonickým

projektem a zda to prodloužení bude opravdu potřeba a zda se mu nepodaří vyhnout.

Na druhou stranu Jinonický projekt se blíží ke konci, ale ještě je tam spousta

drobných komplikací, takže ani my nevíme kdy se přesně z Pekařské 10 a Pekařské 16

budeme stěhovat. Nyní mluvíme o konci února, v negativních scénářích i dokonce

konec března. Nejzazší termín je však začátek dubna. V Jinonicích se teď jedná

převážně o oživování areálu, aby vše fungovalo tak jak má - například zprovoznění

dveří, zabezpečování atd. Proto je pro nás z logistických, operativních a provozních

důvodů lepší, když doby nájmu u Pekařské 10 a Pekařské 16 budou sjednocené a

přesun se může uskutečnit z obou lokací naráz.

Ondřej Blažek ještě připomíná, že původní domluva s pronajímatelem byla taková, že

jsme původně nájem v Pekařské 16 chtěli o trochu kratší, ale pronajímatel trval na

tomto termínu a proto s tím byly problémy. Nakonec se tedy domluvili o prodloužení

do 30.4. s tím že nájem se platí do konce ledna a zbylé 3 měsíce jsou na uvedení

budovy do původního stavu, což my v současné době dělat nebudeme a proto ji

můžeme využívat až do poslední chvíle. V současné době se jedná s pronajímatelem o

nedodržení smluvních podmínek v Pekařské 16 o uvedení budovy do původního

stavu. To znamená, že technické zhodnocení, které jsme tam udělali by se tam

nechalo a pronajímatel by si to tak převzal. O podmínkách se zatím jedná,

Samozřejmě by maximální cena nesměla být vyšší než náklady na fyzické práce k

vybourání. Pro nás by to tedy bylo výhodnější. Během týdnu 14 dnů jsme schopni se

vystěhovat. To stěhování bude tak mnohem jednodušší a nám by nemělo zabrat více

jak týden či 14 dnů. Budovy v Jinonicích budou plně vybavené, jak technikou, tak

nábytkem.



Cenové podmínky jsou velice slušné a seriózní. Zdražují se samozřejmě poplatky za

služby. Mírně šetříme na nájmu, jelikož ho platíme v eurech a euro vůči koruně je níž

než jsme plánovali. Je jednodušší to mít spojené i kvůli internetovému napojení,

které je v současné době přes Pekařskou 10 a univerzitní sítí je tak napájená i

Pekařská 16.

Karina Rejchrtová se dotázala ohledně nejzazšího termínu prodloužení smluv.

Ondřej Blažek odpověděl, že už dál prodlužovat smlouvy nebudeme i z toho důvodu,

že na straně pronajímatele už není možnost prodloužení z důvodu sjednaného

dalšího nájemce.

Pavel Szobi se dotázal zda můžeme opustit Pekařskou 10 bez toho aniž bychom něco

předělávali.

Ondřej Blažek objasňuje, že do původního stavu nemusíme dávat nic, jelikož jsme si

dovezli pouze vlastní nábytek a trochu upravili IT infrastrukturu. Žádné technické

zhodnocení, které bychom museli uvádět do původního stavu tak není potřeba.

Návrh usnesení č.1: EK AS FSV UK doporučuje AS FSV UK vzít na vědomí

záměr uzavřít dodatek k nájemní smlouvě v objektu Pekařská 10 s cílem jejího

prodloužení do 30. 4. 2023, aby objekt Pekařská 10 mohl být fakultou

využíván po stejnou dobu jako objekt Pekařská 16.

Pro:  3 (Šimon Charvát, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

3. Změna rozpočtu FSV UK na rok 2022 - dodatečný příspěvek

Ondřej Blažek objasňuje, že tento příspěvek byl dříve běžnou praxí, kdy se

jedná o peníze, které jdou do rozpočtu A+K. Ministerstvo, tak přerozděluje

svou rezervu. Během covidu se žádné dodatečné příspěvky nerozdělovali. Nyní

jsme v standartnějším režimu, takže dodatečné neboli zlaté dělení bylo

rozděleno. Dodatečný příspěvek byl rozdělen stejným způsobem jako rozpočet

A+K. Tedy mezi jednotlivé instituty, děkanát a celofakultní aktivity. Díky

tomu, že se jedná právě o rozpočet A+K, tak se nemusí plně vyčerpat a může

se plně převádět v rámci fondu provozních prostředků do dalšího roku.

Ondřej Blažek dále doplnil, že další věc, co tento příspěvek ovlivňuje jsou

principy čerpání rozpočtu. Na rok 2024 se totiž připravuje bod, kdy se má

implementovat to, že by zlaté dělení od roku 2024 rektorát nepřerozděloval

fakultám, ale jednalo by se o  dodatečný příjem do fondu Mikuláš.



Pro naši fakultu je výhodnější, když se, co nejméně peněz vytíkat před závorky

na různé investice, provoz budov atd. a více peněz zůstane v klasickém

rozdělování A+K, jelikož náklady na provoz budov máme oproti jiných

fakultám nízké. Pro nás je proto nejlepší, aby byly principy čerpání rozpočtu,

co nejjednodušší.

Karina Rejchrtová se doptala jestli jsou nějaké požadavky na utracení tohoto

příspěvku.

Ondřej Blažek odpověděl, že příspěvek v současné době má stejné podmínky

jako rozpočet A+K. Tedy vše co je spojené s hlavní činností fakulty. U nás jsou

to především mzdy a stipendia. Dále vysvětluje, že ve spolupráci s rektorátem

a fondem provozních prostředků můžeme změnit ty peníze z provozních na

investiční.

Návrh usnesení č.2: EK AS FSV UK doporučuje AS FSV UK schválit změnu

rozpočtu FSV UK na rok 2022.

Pro:  3 (Šimon Charvát, Karina Rejchrtová, Pavel Szobi)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

4. Různé

Do bodu Různé se nikdo nepřihlásil.

Zapsal: Karina Rejchrtová

Kontrola: Karina Rejchrtová, předsedkyně Ekonomické komise AS FSV UK


